
 
 

Zápis ze schůze 20. valné hromady Wolfs Domažlice, z.s. 
konané dne 29.11.2024 od 20.00 hodin v zázemí klubu 
 
Program:  
 
1)   zahájení VH 
 
2)   schválení programu 
 
3)   vyhodnocení hrací sezony 2024 
 
4)   předběžná zpráva o hospodaření v roce 2024 
 
5)   plán činnosti na rok 2025 
 
6)   volba nového vedení klubu 
 
7)   diskuse 
 
8)   závěr 
 
 

1. Schůze zahájena v 20:30 hodin předsedou klubu Ondřejem Novákem. 
2. Všichni přítomni byli pro schválení programu. 

Přítomno 7 ze 13 členů.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

3. Vyhodnocení sezony 2024 dle kategorií jednotlivými managery: 
Muži – hráli osmnáctiletí, hodně zápasů přesouvalo se spoustu zápasů kvůli počasí, nakonec tým skončil 
v play-down. Tým obsadil konečné 8. místo. 
U18 – extraliga bez výhry, slibný vývoj utkání z důvodu nedostatku nadhazovačů končí prohrou, pro 
všechny hodně nových věcí – kvalitní pálkaři, kvalitní nadhazovači apod. hráli za tuto kategorii i mladí 
U15, v českém baseballovém poháru dvě výhry, kvalitní výkony obrany, na pálce výkony slabší 
(nezkušenost), začátek sezony lepší, pak zřejmě psychicky dole z výsledků, výkon šel dolů. 
U13 – nejsou hráči, osm, devět hráčů, poslední zápasy sezony vypadaly dobře, zápasů celkově bylo 
málo, odehráno 10 ze 14. 
U9, U7 – hráli hlavně devítky baseball, sedmičky baseball, osmičky softball, hodně turnajových dnů, 
hodně dětí, velký zájem rodičů, nikdy nebyl problém sehnat tým, někteří z rodičů pomáhají pravidelně 
trenérům, u některých dětí během roku velký kvalitativní posun, výsledky v U7 druhý, v U9 třetí, celkově 
hodnoceno jako pozitivní sezona. 
Slowpitch – pro letošní sezonu model s větší účastí rodičů, každý třetí pátek v měsíci tréninky na hřišti 
(účast 6, 5 a pak už 2 a nakonec nikdo) aby se podnítil zájem o hru a sounáležitost s klubem, odehrán 
turnaj v Regensburgu, občas některý z hráčů hostoval v jiných týmech, vypadá to, že slowpitch rodiče 
neoslovil, je otázkou, jak bylo ovlivněno tím, že se neodehrál Otvírák. 

4. Předběžná zpráva z hospodaření 2024. 
Všechny dotace lze vyúčtovat, proběhl velký nákup materiálu, tréninkové míče, pálky (celkem přes 100 
tisíc), podrobnější zpráva bude na příští valné hromadě po ukončení účetního období. 

5. Plán činnosti na rok 2025 



Muži budou hrát pražskou oblast, extraliga U18, U12 region v Praze, U8 softball, U7 a U9 baseball, 
trenéři – účast na horské klinice, rodiče pojedou v případě zájmu na rookie kliniku. 

6. Volba výboru: 
Současný předseda představil v případě nominace vizi svého působení v klubu na další období. 
Tajemník klubu dal v případě zájmu někoho z členů klubu svoji funkci k dispozici. 
Do výboru nominováni Ondřej Novák, Pavel Zelenka, Petr Krbec, všichni přítomní byli pro. Rozdělení 
funkcí bylo ve výboru proveden následovně – Ondřej Novák – předseda klubu, Pavel Zelenka – 
tajemník klubu, Petr Krbec – hospodář klubu. 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

7. Diskuse Nabídka klubového oblečení, akce klubu, zviditelnění aktivit klubu v dalším období. 
8. Závěr Valná hromada ukončena v 21.30 hodin. 

 
 
V Domažlicích dne 2.12. 2024 
Zapsal: Petr Krbec a Pavel Zelenka 
 


